
 Zápis OV č.:  1/2024  

OsV: Karlov 

Datum :   24.1.2024 17:00 

Přítomni: 

 

Omluveni: 

Neomluveni: 

p. Pipek, Edita Dvorská, Jana Kobyláková, Ivana Zelená, Michal Krejčík, Zdena 

Marečková, Stanislav Brtnický, Lenka Lapáčková 

Martina Pokorná, Marie Pipková, Kateřina Srbová 

 

Člen RM, ZM: Josef Viktora- omluven 

Příští jednání: 6.3.2024, v 17:00 hod. 

 

1) Program jednání včetně krátkého komentáře : 

1) Shrnutí průběhu vyřizování věcí, které OsV již předložil 

Technické oddělení, požadavky eviduje, ale z personálních důvodů zatím nebyly řešeny. 

Parkování u obchodu Hamy a Havy – žluté značení nebylo schváleno.  

 

2) Schůze předsedů osadních výborů 

Došlo k chybě a předsedkyně OsV Karlov nebyla doručena pozvánka na tuto schůzku, proto se 

za OsV Karlov nikdo nezúčastnil, členům výboru bude poskytnut zápis ze schůze. 

Na schůzi se řešilo hlavně veřejné osvětlení, nový svoz odpadů a projekt Panuj Hoře.  

 

3) OsV Karlov vyčerpal za loňský rok maximum z částky, kterou přiděluje starosta města 

osadním výborům. Členové OsV byli seznámeni s vyúčtováním a souhlasí s ním. 

 

4) VHD – návrh autobusové linky  

OsV byly představeny 3 návrhy nové linky VHD z Karlova na Žižkov.  

Obyvatelé bytových domů v ul. V Zákoutí požadují obnovit zastávku na ul. Čáslavská.  

 

hlasování ohledně průjezdu čtvrtí Karlov:  

Souhlasíte s průjezdem nové linky ulicí Na Stříbrníku a K Jakubu?   

ANO: 0 

NE: 8x  

 

OsV udělá průzkum u obyvatel, aby zjistil zájem o linku a její případné využití. 

 

5) Odpadové nádoby u prodejny Hamy a Havy. 

 Navrhujeme přesunutí nádob od prodejny k nádobám, které jsou vedle. Nevidíme důvod, proč 

jsou na několika místech, jsou neestetické, navrhujeme dát nádoby k sobě a celé to stanoviště 

sjednotit, zakrýt nějakým přístřeškem případně udělat nějaké ohraničení.  

 

 

6) Odpadkové koše. 

Návrh na zvýšení počtu odpadkových košů v celé čtvrti, hlavně umístění odpadkového koše u 

nového chodníku k Foxconnu. U plaveckého bazénu navrhujeme zvýšit počet pytlíků na psí 

exkrementy. 

 

 

 

 

 

 



 

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM: 

1) OsV požaduje odstranění závad na dětském hřišti u útulku a výměnu žebříku ke klouzačce za 

lezeckou stěnu.  

2) Navrhujeme podpořit vznik nové linky, která propojí Karlov a Žižkov. 

3) Navrhujeme zlepšit stav odpadových nádob před prodejnou Hamy a Havy a v ul. K Bělidlu. 

4) Návrh na zvýšení počtu odpadkových košů v celé čtvrti, umístění odpadkového koše na chodníku 

k Foxconnu, zvýšení počtu pytlíků na psí exkrementy u plaveckého bazénu. 

 

Zapsal: Jana Kobyláková 

Ověřil:   


